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در این مدت جز تخریب چیزی ندیدم!
دروازه بان اســتقلال اعلام کرد 
هیچ اخطاری به این باشــگاه برای 
دریافت مطالباتش نداده اســت. به 
گزارش »ورزش ســه«، شــب علی 
فتح الله زاده مدیرعامل استقلال در 
برنامه فوتبال برتــر اعلام کرد یکی 
از بازیکنان این تیــم برای دریافت 
مطالباتش به مبلغ ۵۰ هزار دلار به 
باشــگاه ارائه کرده و باید طی روزهای آینده ایــن پول را پرداخت کند. با اینکه 
فتح الله زاده نامی از بازیکنی نبرد اما محمدحســین میثاقی مجری برنامه اسم 
سیدحســین حسینی را آورد. جالب اینکه مدیرعامل استقلال بازهم تایید نکرد 
که بازیکن ناراحت حسینی اســت اما میثاقی شروع به حرف زدن کرد و گفت: 
»سیدحسین از دوران نوجوانی در استقلال بوده، پسر باشخصیتی است و خیلی 
در این سالها در استقلال اذیت شد. یادم هست در زمان یک مدیری سیدحسین 
ســر موضوعی مشــکل مالی داشت و از باشگاه خواســت یک میلیارد تومان از 
قراردادش مبلغی که فقط درصــدی از قراردادش بود را بگیرد اما این پول به او 
پرداخت نشــد. حالا هم حقش اســت که پول بخواهد. او به جام جهانی رفت و 
کاپیتان استقلال است.« اگرچه فتح الله زاده بازهم تایید یا تکذیب نکرد که بازیکن 
موردنظر سیدحسین حسینی اســت اما از صحبت های مجری فوتبال برتر این 
تصور در کانال های هواداری ایجاد شــد که کاپیتان استقلال به باشگاه نوتیس 
داده و خواهان دریافت پولش شــده است. حالا با گذشت چند ساعت و افزایش 
فشارهای مجازی روی دروازه بان استقلال، حسینی در یک استوری اینستاگرامی 
به موضوع واکنش نشــان داده اســت. کاپیتان استقلال در این خصوص نوشته 
اســت: »سلام به هواداران عزیز استقلال، من هیچ نوتیس یا اخطاری به باشگاه 
استقلال ندادم و از صحبت هایی که درباره من شده واقعا تعجب کردم. متاسفانه 
در این مدت که نیاز به حمایت داشتم، چیزی جز فشار و تخریب ندیدم.« حالا 
که دلخوری حسینی از برخی هواداران و شاید باشگاه استقلال علنی شده، باید 
دید مسئولان باشگاه چه اقدامی برای او انجام خواهند داد. حسینی در روزهای 
گذشته تحت فشار شدیدی از سوی برخی هواداران در فضای مجازی قرار گرفت 

و با این استوری ناراحتی خود از مسائل را علنی کرد.

دستاوردی خاص و منحصر به فرد برای مسی
مسی در کنار رکوردهای زیادی که به 
نام خود به ثبت رسانده است یک دستاورد 
خاص هــم دارد که جایگاه بی نظیر او را از 
فوتبال جهان نشــان می دهد. به گزارش 
ایسنا ، لیونل مسی یکی از بهترین بازیکنان 
تاریخ فوتبال جهان است. مسی افتخارات 
زیادی به دســت آورده است که مهم ترین 
آن ها قهرمانی در جام جهانی ۲۰۲۲ قطر 
است که اخیرا به دست آورد. مسی در کنار 
این موفقیت های بزرگ یک دستاورد ویژه 
هم دارد که نشــان از جایگاه ویژه او دارد. 
مســی تنها بازیکن در تاریخ فوتبال جهان اســت که تصویر او در موزه باشگاه 
بارســلونا، موزه باشــگاه بایرن مونیخ، موزه بزرگ قطر و رختکن آکادمی باشگاه 
منچستر یونایتد وجود دارد. تصویر مسی در موزه باشگاه بارسلونا وجود دارد چرا 
که او بهترین بازیکن تاریخ این باشگاه است. در موزه بایرن وجود دارد چرا که او 
پیراهنش را بعد از شکســتن رکورد گرد مولر به او اهدا کرد. در رختکن آکادمی 
باشــگاه منچستر وجود دارد چرا که ســران یونایتد تصویر مسی را در حالی که 
کفش های خود را تمیز می کند به عنوان الگویی برای بازیکنان جوان خود در نظر 
گرفته اند. و اما در موزه قطر هم هست چرا که پوشاندن لباس عرب به تن مسی 

یکی از لحظات تاریخی برای کشور قطر است.

مورینیو پیشنهاد برزیل را رد کرد
فدراسیون  پیشنهاد  رم  سرمربی 
فوتبال برزیل برای جایگزینی تیته را 
رد کرد. به گزارش ایســنا ، تیم ملی 
از شــانس های  برزیل یکی  فوتبال 
اصلی کســب عنــوان قهرمانی در 
جام جهانی قطر بود اما این تیم در 
ضربات پنالتی برابر کرواسی شکست 
خورد و نتوانســت راهی نیمه نهایی 
شــود. تیته از هدایت سلسائو اخراج شد. فدراسیون فوتبال برزیل قصد دارد که 
برای نخســتین بار در تاریخ خود یک مربی غیربرزیلی را به عنوان سرمربی تیم 
خود انتخاب کند. مورینیو یکی از گزینه های اصلی هدایت برزیل بود و فدراسیون 
فوتبال این کشور به این مربی باتجربه پرتغالی پیشنهاد داد اما او حاضر نشد که 
به این پیشنهاد پاسخ مثبت بدهد. طبق اعلام اسکای اسپورت، مورینیو دوست 
دارد که به کار خود در رم ادامه دهد و به همین خاطر حاضر به هدایت تیم ملی 
فوتبال پرتغال هم نشد. البته رم در فصل جاری هم با مورینیو با وجود خریدهای 

گران قیمتی که در تابستان داشت عملکرد خوبی از خود نشان نداده است.

خط و نشان لوکادیا برای باشگاه پرسپولیس
یورگن لوکادیا با انتشار عکسی در 
صفحه شخصی خود در اینستاگرام 
نوشت: »زمان ثابت خواهد کرد چه 
کسی بازنده است«. به گزارش  مهر، 
جدایی ناگهانی یورگن لوکادیا از تیم 
فوتبال پرســپولیس در حالی اتفاق 
افتاد که سرخپوشان پایتخت بیشتر 
از هــر زمان دیگــری نیاز به حضور 
مهاجم در چهار دیدار اخیر خود در لیگ برتر داشتند. با این حال مهاجم هلندی 
گلزن پرسپولیس روی تصمیم عجیب خود ماند تا یک روز مانده به دربی پایتخت 
از این تیم رفته و تا کنون باز نگردد. باشــگاه پرســپولیس پس از رفتن لوکادیا 
جلساتی را برای بررســی پرونده حقوقی او برگزار کرده است اما هنوز خبری از 
شکایت از این بازیکن به فیفا نیست. با این حال یورگن لوکادیا با انتشار عکسی 
در صفحه شخصی خود در اینستاگرام نوشت: »زمان ثابت خواهد کرد چه کسی 
بازنده است«. شاید لوکادیا با چنین جملاتی می خواهد نشان دهد جدایی اش از 
پرسپولیس قانونی است و دنبال حقوق باقیمانده خود از این باشگاه است. اتفاقی 
مشــابه با آنچه آنتونی اســتوکس پس از حضور کمتر از ۹۰ دقیقه در ترکیب 
پرسپولیس رقم زد و با جدایی از این تیم خواستار دریافت تمام و کمال قراردادش 
شد. باید دید موضع رسمی و حقوقی باشگاه پرسپولیس در قبال جدایی لوکادیا 

چه خواهد بود تا شاید بتواند این بار در پرونده ای بین المللی موفق شود.

برانکو پیشنهاد دارد و می خواهد برود!
یکی از خبرنــگاران عمان ضمن 
انتقاد از عملکــرد برانکو ایوانکوویچ 
در نخســتین دیــدار در جام خلیج 
فــارس، او را به کــم کاری و تلاش 
بــرای جدایی از عمــان متهم کرد! 
به گزارش  مهر، کمتر کســی تصور 
می کرد تیم ملــی فوتبال عمان در 
نخســتین دیدار خود در جام خلیج 
فارس برابر تیم ضعیف یمن به ســختی و با نتیجه ۳ بر ۲ پیروز بشود. عملکرد 
ضعیف عمان تحت هدایت برانکو ایوانکوویچ باعث تعجب خبرنگاران این کشور 
شد و حمله آنها به این مربی که سابقه کار در تیم ملی ایران و تیم پرسپولیس را 
هم دارد، در پی داشــت. در این میان پیام »محمد البدواوی« یکی از خبرنگاران 
عمان بیش از همه عجیب به نظر می رسد. البدواوی با انتشار پیامی برانکو را به کم 
کاری و تلاش برای اخراج از این تیم به خاطر داشتن پیشنهادات دیگر متهم کرد.
این خبرنگار خطاب به فدراســیون فوتبال عمان نوشت: »در ذهنتان داشته 
باشید؛ برانکو تیم ملی عمان را دچار آشفتگی می کند. می خواهد که او را اخراج 
کنید و حق فسخ قراردادش را بگیرد. او پیشنهاداتی در خاورمیانه دارد و به زودی 
منتظر مقصد بعدی او باشید.« این اتهام در حالی به برانکو زده شده است که این 
مربی چند ماه پیش اعلام کرده بود قراردادش با عمان به شکلی است که می تواند 

آن را فسخ کند و به تیم جدیدی برود.

اخبار کوتاه

مدیرعامل باشگاه استقلال گفت: آقایی که 
ادعا کرده بود هزار میلیارد تومان برای باشگاه 
استقلال خواهد آورد، با هزار میلیارد بدهی این 
باشگاه را ترکاند و ۶۰۰ میلیارد تومان هم تعهد 

ایجاد کرده است!
بــه گزارش  مهر، علی فتح الله زاده که روزی 
۲۳ مهر ســالجاری به جــای مصطفی آجورلو 
مدیرعامل باشگاه اســتقلال شده بود، در تازه 
ترین اظهاراتش به افشاگری اتفاقاتی پرداخته 
که در زمان حضور آجورلو در این باشــگاه رخ 
داده اســت. مدیرعامل آبی ها در این مصاحبه 
تاکید کرده که مدیر قبلی حدود ۷۰۰ میلیارد 
تومــان در این تیم هزینه کرده و ۶۰۰ میلیارد 
تومــان هم تعهــد ایجاد کرده کــه باید آن را 

پرداخت کنیم.
بخش هایی از گفت وگوی علی فتح الله زاده 

با فوتبال برتر را در زیر می خوانید:
باید بگذاریم ساپینتو کارش را بکند

ما باید شرایطی را فراهم کنیم که سرمربی 
با آرامش کارش را انجام دهد. من به خاطر این 
که ذهنیت ایجاد نشود و آرامش سرمربی تیمم 
بهم نخورد ســفرم به امارات را کنسل کردم تا 
خدای نکرده ایشــان فکر نکند برای مذاکره با 

مجیدی به امارات رفته ام.
ترسیدم به امارات بروم

مدیرعامل باشــگاه اســتقلال در مورد لغو 
ســفرش به امارات نیز گفت: می خواستم برای 
حل مشــکل قرارداد مهدی قائدی و پرداخت 
بدهــی به این تیم به امــارات بروم اما با توجه 
به فضایی که راه افتاده بود ترســیدم به امارات 
بروم کــه نگویند رفت با مجیدی مذاکره کند. 
چرا باید این کار را بکنم. مجیدی افتخار باشگاه 
است که به عنوان یک مربی ایرانی در خارج از 
کشور کار می کند. چرا من باید بروم او را از سر 

کارش بردارم
به همه بدهکار هستیم

ما همه مشکلات را یکی یکی رد می کنیم. 
بالاخره این توان در من هست و تا پیش از این 

نیز این مشکلات را رد کرده ایم. ما ۷۰۰ میلیارد 
هزینــه کرده ایم. ولی نه مربی پول گرفته و نه 
بازیکن و به هتل هم بدهکاریم. اتفاقا کسی که 
می گوید باشــگاه را به اوج می رسانم، سر و ته 

ایستاده است. ما ته چاهیم!
۴۰۰ هکتار پیشکش؛ شما ۴۰۰ متر زمین 

نشان بده!
فتح الله زاده که در طول مصاحبه اش نامی از 
آجورلو نیاورد در ادامه صحبت هایش به زمینی 
اشــاره کرد که گفته شــده بود برای استقلال 
خریداری شــده است: فضای خیلی بدی شده 

است. 
آقای قربانزاده می گوید ۲۴۰ میلیارد تخلف 

داریم. 
این را من نمی گویم، آقای قربانزاده می گوید. 
اینکه شــما بیایید بگوییــد ۴۰۰ هکتار زمین 
گرفته ایم، خب کجاست؟ ۴۰۰ هکتار پیشکش 
شما، ۴۰۰ متر آن را به ما نشان دهید. به شعور 

هوادار توهین نکنید.

با هزار میلیارد بدهی باشگاه بمب 
ترکاندید

مگر نمی گفتید هزار میلیارد می آوریم؟ 
درســت اســت، هزار میلیارد آورده ولی هزار 
میلیارد بدهی! ۷۰۶ میلیارد هزینه شده و ۶۰۰ 
میلیــارد نیز تعهد داده اند کــه من باید آن را 
پرداخت کنم. من نجابــت به خرج می دهم و 
چیزی نمی گویم ولی دلیل نمی شود که بیایید 
ما را مســخره کنید و بگویید بمب می ترکانم. 
بمب ترکاندن هنر می خواهــد. بمب ترکاندم 
فرهــاد مجیــدی، نکونام، رحمتی، خســرو و 
سوپراســتار تیم رقیب، هاشمی نسب را آورده 
ام. بله شــما هم بمب ترکانده اید ولی در خود 

باشگاه و هزار میلیارد بدهی به بار آورده اید.
تیم قهرمان را مددی بسته بود

می گوید ما نبودیم ۹ سال تیم قهرمان نشد. 
تیمی که قهرمان شد را آقای مددی بسته بود. 
من ۹ ســال بودم و هشت تا قهرمانی آورده ام. 
به مردم آدرس غلط ندهم. از روزی که آمده ام 

در حال پرداخت بدهی هستم. نزدیک به ۱۰۰ 
چک را پرداخت کرده ام.

به راننده مدیر درجه چندم ۲۵ 
میلیون می دادند

یک نفر پیش من آمد و گفت حقوقش 
را پرداخت کنیم. گفتم شــما چه کسی 
هستید؟ گفت مــن راننده فلانی هستم. من 
خنده ام گرفته بود. پرســیدم مگر فلانی راننده 
هم دارد؟ دســتمزد شــما چقدر است؟ گفت 
من ۲۵ میلیون حقــوق می گیرم. من با بیش 
از ۲۰ سال مدیریت، ماهی ۲۵ میلیون حقوق 
نمی گیرم. راننده نفر رده ســوم باشــگاه ۲۵ 
میلیون حقوق می گیرد. ایــن پولها ما را نابود 

می کند.
در تاریخ مدیریت استقلال این همه 

هزینه نشده
شــما وقتی ۷۰۰ میلیارد خرج می کنید و 
۶۰۰ میلیارد تعهد هم ایجــاد کرده اید یعنی 
۱۳۰۰ میلیــارد تومان هزینــه کرده اید. کل 

مدیران تاریخ اســتقلال روی هم چنین رقمی 
هزینه نکرده اند.

ساپینتو ناگهان گفت نمی آیم!
شــب قبل از سوپر جام، ســاعت ۱۲ شب 
دوســتی به من زنگ زد و گفت سرمربی گفته 
پولم را نگرفته ام و نمی آیم. صبح از دوســتان 
پول قرض گرفتم و در فرودگاه به او پول دادم. 
یک دوستی که با من از صبح تا شب بود، وقتی 
برگشــتیم تهران، تازه به من گفت که دستیار 
ســاپینتو نمی تواند از کشــور خارج شود و با 
کمک ســردار ذوالقدر آن وقت شب مسئله را 

حل کردم.
باید تا عید ۲۳۰ میلیارد بدهم

می گفتند ۵۰۰ میلیارد از تبلیغات محیطی 
می آوریــم ولی ۱۰۰ میلیــارد در آمده و از آن 
طرف ۹۰ میلیارد به ســازمان لیگ بدهکاریم. 
من اگــر تا عیــد ۲۳۰ میلیارد پــول ندهم، 

مشکلات دیگری هم خواهیم داشت.
داستان آمانووف

وی در مورد این که چرا به بازیکن ازبکستانی 
استقلال بازی داده نمی شــود گفت: این نظر 
ســرمربی اســت. به نظر او احترام می گذارم. 
اعتقاد دارم بازیکن خیلی خوبی است اما شاید 
نتوانسته خواسته های کادر فنی را را پیاده کند. 
ما به نظر آقای ساپینتو احترام می گذاریم و به 
او اطمینان کنیم. مطمئن هستم که هیچ مربی 

بازیکن خوبش را کنار نمی گذارد.
سیستم نوین را به ایران می آوریم

مدیرعامل باشگاه استقلال از آوردن متاولس 
به ایران خبر داد و گفت: این سیســتمی است 
که می توانید اســتادیوم مجازی داشته باشید. 
با زدن یک عینــک می توانید صندلی خود را 
انتخاب کنید و کنار هم بنشــینید و فوتبال را 
تماشا کنید. با یک شرکت اماراتی صحبت کرده 
ام. دنیا به این سمت می رود و ما هم باید برویم. 
بانکی هم که ما می خواهیم تاســیس کنیم از 
زیرســاخت هایی اســتفاده می کنیم که مجوز 

نمی خواهد.

فرهــاد مجیدی برای تقویت تیمش ســه هدف ایرانی 
مدنظر دارد؛ دو بازیکن لژیونر و یک ستاره در لیگ برتر.

به گزارش »ورزش سه« کسب نتایج نه چندان درخشان 
در هفته های اخیر توســط الاتحاد کلبــا، فرهاد مجیدی 
را بــه فکر این انداخته تا تغییرات محسوســی در تیمش 

علی الخصوص در بخش تهاجمی انجام دهد.
ا ولیــن اقدام ا و نیز اعــلام عدم نیاز به مهاجم ســابق 
تیم های مونشن گلادباخ و بوخوم بود. مدیران باشگاه کلبا 
نیز با پنیل ملاپا فســخ قرارداد کردند تــا این گونه اولین 
بازیکن خط خورده توسط مجیدی، مهاجم تنومندی باشد 
که کارایی لازم را برای تاکتیک موردنظر ســرمربی ایرانی 

نداشت.
با این حال، در نقل و انتقالات زمســتانی وقت کافی و 
آنچنانی برای بررسی کامل بازیکنان خارجی وجود ندارد و 
مربیان اغلب دست روی بازیکنی می گذارند که یا با او کار 
کرده و یا شــناخت حداکثری از توانایی های فنی بازیکن 
داشــته باشند. به این واسطه است که نقاط ضعف پوشش 

داده شده و نتایج بهتری به دست می آید.
فرهاد مجیدی نیز با اتکا به همین اصل دست روی سه 
ســتاره ایرانی گذاشــته که دو نفر از آن ها در حال حاضر 
لژیونر هســتند و یک بازیکن نیــز در ایران بازی می کند. 
مجیدی به قــدری اصرار به جذب این ســه بازیکن دارد 
که مدیــران اتحاد کلبا را مجاب کرده نامه ای رســمی به 
باشــگاه های آن ها ارسال کنند و شرایط را برای انتقال هر 

چه زودتر بررسی کنند.

فرهاد به دنبال شاگرد قدیمی
اولین بازیکنی که مدنظر فرهــاد مجیدی قرار گرفته، 
امیرحســین حســین زاده اســت. بازیکنی که با نظر این 
مربی به اســتقلال آمد و تبدیل به یکی از مهره های اصلی 
آبی پوشــان در راه کســب عنوان قهرمانی تاریخی شــد. 
حســین زاده ابتدای فصل با جدایی از استقلال به بلژیک 
و باشگاه شــارلوا رفت؛ اما هنوز نتوانسته جایگاه ثابت در 
ترکیب این تیم پیدا کند و در صورت توافق، می تواند راهی 
امارات شود تا بار دیگر زیر نظر سرمربی محبوبش کار کند. 
در ابتدای فصل نیز شایعاتی مبنی بر پیوستن حسین زاده 
به کلبا وجود داشت که هیچ وقت رسمی نشد و حالا امکان 

دارد که به واقعیت بپیوندد.
مجیدی بالاخره به مغانلو می رسد؟

پس از فسخ قرارداد با پنیل ملاپا، یکی از اهداف اصلی 
اتحاد کلبا جذب مهاجمی درجه یک برای موفقیت و گلزنی 
در لیگی خواهــد بود که سرشــار از بازیکنان درجه یک 
برزیلی و اروپایی اســت. به همین علت با اعلام مجیدی، 
مدیران این باشگاه اماراتی درخواست رسمی خود را برای 
جذب شــهریار مغانلو به سپاهان ارســال کرده اند و باید 
دید نظر ژوزه مورایس و البته محمدرضا ســاکت به عنوان 
مدیرعامل باشگاه چه خواهد بود. مجیدی که علاقه زیادی 
به ســبک فوتبال مغانلو دارد، در اســتقلال نیز به دنبال 
جذب او بود، اما این مهاجم ســرانجام از پرســپولیس به 
سپاهان رفت و حالا فرصت دارد در امارات زیر نظر فرهاد 
مجیدی کار کند. قــدرت تمام کنندگی بالا و البته حضور 

فعال مغانلو در دفاع تیمی، درست همان شرایطی است که 
فرهاد مجیدی مدنظر دارد.

بزرگترین هدف اتحاد کلبا
این ایرانی چپ پای تکنیکی

اما مهم ترین هدف زمستانی فرهاد مجیدی و اماراتی ها 
بدون شک جذب علی قلی زاده خواهد بود. آن ها برای این 
انجام این انتقال مکاتبات رســمی هــم انجام داده اند و در 
انتظار اعلام شرایط از سوی طرف بلژیکی هستند. ستاره ی 
تکنیکی تیم ملی که مستقیم از لیگ ایران و تیم سایپا به 
بلژیک و باشگاه شارلوا رفت، به یکی از بازیکنان ثابت این 

تیم تبدیل شــده و نمایش خوبی هم در لیگ این کشــور 
داشته است. قلی زاده یکی از بازیکنانی است که به واسطه 
تکنیک و قدرت حمل توپش مورد توجه دراگان اسکوچیچ 
و کارلــوس کی روش در تیم ملی قرار داشــت و حالا نیز 
مجیدی به دنبال جذب او به هر قیمتی است. بدون شک 
جذب قلی زاده یکی از بهترین خریدهای کلبا خواهد بود. 
چرا که آن ها یکی از بازیکنان درجه یک تیم ملی ایران را 
جذب کرده اند و از طرفی دیگر او درســت همان بازیکنی 
اســت که به سیســتم فرهاد مجیدی می خورد و می تواند 
مشکلات کلبا را در نیم فصل دوم لیگ امارات برطرف کند.

سه تیم فوتبال خوزســتانی حاضر در لیگ بیست ودوم 
تــا پایان نیم فصــل اول نمایش خوبی نداشــته  و وضعیت 
نگران کننده ای در جــدول رده بندی دارند. به گزارش ایرنا، 
بیست و دومین دوره ی رقابت های لیگ برتر فوتبال ایران به 
نیمه رسید و حالا می توان برداشت نسبتا درستی از وضعیت 
تیم ها تا به اینجای کار داشــت. سه تیم از استان خوزستان 
در این فصل در مســابقات حاضر هستند که نتوانستند در 

نیم فصل نخست نتایج خوبی را به دست بیاورند.
نفت مسجدسلیمان:

تا »سقوط« فاصله ای نیست، از اینجا که منم
آنها در لیگ هجدهم به لیگ برتر برگشتند و تقریبا هر 
فصل برای بقا در حال جنگیدن هستند ولی ماجرای لیگ 
بیست و دوم متفاوت است. آنها کار خود را با رضا مهاجری 
که در فصل پیشین آنها را در لیگ برتر نگه داشته بود آغاز 
کردند و اســتارت جالب توجهی داشتند اما هر چه گذشت 
شرایط دشوارتر شد. باخت های سریالی و پرگل نفت از راه 
رسید و منجر به برکناری رضا مهاجری شد. انتخاب ابراهیم 
اشکشِ ناشناخته هم نتوانســت اوضاع را تغییر دهد. حالا 
نماینده ی شــهراولین ها با ۲ برد، سه تساوی و ۱۰ باخت و 
کسب ۹ امتیاز قعرنشین لیگ است. آنها ۳۵ گل را در این 
مدت دریافت کرده اند که بدترین امار در تاریخ لیگ برتر به 

حساب می آید. باید دید در نیم فصل دوم بازهم شاهد نجات 
نفت MIS خواهیم بود یا خیر.

صنعت نفت آبادان: سه سرمربی در یک نیم فصل
دیگر تیمی که در منطقه ی سقوط قرار دارد و فاصله اش 
با نفت مسجدســلیمان فقط یک امتیاز است، تیم صنعت 
نفت آبادان است. برزیل فوتبال ایران از همان ابتدا نتوانست 
در بازار نقل و انتقالات عملکرد خوبی داشته باشد. آنها فصل 
را به بدترین شــکل اســتارت زدند. رضا پرکاس در اولین 
آزمون ســرمربیگری اش در لیگ برتر نتوانست تیمش را به 
خوبی جمع و جور کند و خیلی زود برکنار شــد. در ادامه 
فیروز کریمی نیز در بازگشت به ابادان موفق به تغییر روند 
ناامیدکننده ی این تیم نشــد و به صورت توافقی از این تیم 
رفت. ســومین سرمربی صنعت نفت ادســون تاوارس بود. 
سرمربی اسبق ســپاهان در چند هفته ی اخیر تغییراتی را 
در تیم آبادانی به وجود آورده و آنها را به یک برد ارزشمند 
در مازندران رساند اما هنوز تا خارج شدن از بحران فاصله ی 
زیادی باقیست. آمار صنعتی ها تا به اینجای کار ۲ برد، چهار 

مساوی و ۹ باخت بوده است.
فولاد خوزستان: مدعی ای که مدعی نبود

انتظار می رفت که با ابقای جواد نکونام و خرید چند مهره  
سرشــناس یکی از مدعیان اصلی قهرمانی باشند اما اوضاع 

اصلا خوب پیش نرفت. فولاد فصل را با تساوی های پرتعداد 
و بردهای کم آغاز کرد و به یک باره شکست های سریالی از 
راه رسید. آنها بعد از تعطیلات جام جهانی ۲ برد و ۲ تساوی 
را به دست آورده اند و کمی اوضاعشان بهبود پیدا کرده اما 
همچنان ۱۲ امتیاز با صدر فاصله دارند و اختلاف شــان با 
قعر جدول به طرز کنایه آمیزی فقط ۱۱ امتیاز است. چهار 

برد، هشــت مساوی و ســه باخت، نتیجه ای نبود که حتی 
بدبین ترین هوادار فولاد هم انتظارش را داشــته باشد. باید 
دید آنها در نیم فصل دوم و در شرایطی که باید خود را برای 
حضور در لیگ قهرمانان آســیا هم آماده کنند چه اتفاقاتی 
رخ خواهد داد. فعلا که سرخ های اهواز همانند ۲ تیم دیگر 

استان خوزستان شرایط نامساعدی در جدول دارند.

افشاگری فتح الله زاده از اتفاقات اخیر

استقلال را با »بمب« هزار میلیاردی ترکاندند

سه ستاره فوتبال ایران در لیست فرهاد مجیدی

حال فوتبال خوزستان خوب نیست

مدافع سابق تیم فوتبال منچستریونایتد از مدیران این 
باشگاه خواست به جای »ووت وگهورست« مهاجم تیم ملی 

هلند، مهدی طارمی را از باشگاه پورتو به خدمت بگیرند.
به گزارش  مهر، باشگاه منچستریونایتد در حال مذاکره 
بــا »ووت وگهورســت« مهاجم تیم ملی هلند و باشــگاه 
بشــیکتاش اســت تا این بازیکن را جایگزین »کریستیانو 

رونالدو« کند.
هرچند هنوز انتقال وگهورســت به یونایتد قطعی نشده 
اســت اما »ریو فردیناند« مدافع سابق و سرشناس باشگاه 
منچســتریونایتد بار دیگر از جذب مهدی طارمی بازیکن 
پورتو حمایت کرد و از مدیران یونایتد خواســت سراغ این 
مهاجــم ایرانی برونــد و درباره او تحقیق و بررســی انجام 
بدهند. به گزارش نشــریه »مترو« انگلیــس، فردیناند در 
برنامــه YouTube Vibe with Five در واکنــش به 
مطرح شــدن نام مهاجم هلندی بــرای حضور در یونایتد، 
گفت: اگر من بودم می رفتم و طارمی را از پورتو می آوردم.

طارمی تا پایان فصل آینده با باشگاه پورتو قرارداد دارد و 

بند فسخ قراردادش با این باشگاه پرتغالی ۶۰ میلیون یورو 
)۵۳ میلیون پوند( تخمین زده می شود.

فردیناند پیش از این و بعد از آنکه طارمی با پیراهن تیم 
ملــی فوتبال ایران در جام جهانی دو گل به انگلیس زد، از 

توانایی های مهاجم ایران تمجید و از او حمایت کرده بود.
در این مدت بعضی از رســانه های پرتغالی مدعی شدند 
طارمــی از طریق مدیــر برنامه های خــود ارتباطاتی را با 
فردیناند برقرار کرده اســت تا زمینه انتقالش به یونایتد یا 

یکی دیگر از تیم های لیگ برتر انگلیس فراهم بشود.
فردیناند در جریان مصاحبه خود همچنین توضیح داد 
کــه چرا یونایتد باید جذب »هری کین« مهاجم تاتنهام را 

در پنجره تابستانی در اولویت قرار دهد.
فردینانــد گفت: هری کین را بگیرید. هواداران اســپرز 
)تاتنهام( متاسفم، شــما چیزی نخواهید برد، او چیزی در 
اســپرز نخواهد برد. بیایید در تابستان برویم و شماره ۹ را 
برای ســه یا چهار سال آینده پیدا کنیم و هر سال ۲۰، ۲۵ 

گل در فصل بزنیم، کجا می روید؟

حمایت دوباره »فردیناند« از مهدی طارمی


